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  OBČINA GORNJI GRAD 

OBČINSKI SVET 

Attemsov trg 3, 

         3342 Gornji Grad 
 

  tel: (03) 839-18-50
  fax: (03) 839-18-64 

  E-mail: obcina@gornji-grad.si 
Datum: 17.01.2019 

Naš znak: 03201-0001/2018-2019-23 

 

ZAPISNIK 

 

2. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne, 17.01.2019, ob 18.00 uri v sejni sobi Kulturnega doma Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Galin Franc, Petek Urška, Ugovšek Franc, Černevšek Tadej, Kerznar Ana, Letonja Peter, Bevc Robert, 

Šinkovec Matic, Tevž Jože, Ugovšek Bernarda in Mavrič Terezija 

 

Opravičeno odsotni: / 

 

Odsotni:/. 

 

Ostali prisotni:  

župan Špeh Anton, direktor podjetja PUP Saubermacher Herodež Janez, ravnateljica OŠ Frana 

Kocbeka Gornji Grad Nerad Blanka, računovodkinja OŠ Frana Kocbeka Gornji Grad Pečnik Katka, 

predstavnik Urada za okolje in prostor SAŠA regije Vučina Marko, direktor Komunale d.o.o. Gornji 

Grad Purnat Zdenko, direktorica občinske uprave Rihter Jožica, sodelavka Urada za okolje in prostor 

SAŠA regije Poličnik Lucija in sodelavka občinske uprave Stradovnik Katja. 

 

Predstavnik medijev: Savinjske novice Sem Štefka. 

 

Sejo je vodil župan Špeh Anton, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Stradovnik Katja. 

 

Za 2. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 1. redne seje OS z dne 13. december 2018 

4. Obravnava in potrditev predlogov sklepov za imenovanje odborov in komisij občinskega 

sveta  

5. Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov v Občini Gornji Grad za leto 2019  

6. Dopolnitev sklepa o povišanju cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in 

Bočna, št. 03201-0029/2014-2018-3, sprejetega na 28. redni seji OS, 27.9.2018  

7. Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Gornji Grad – skrajšani postopek 

8. Obravnava in sprejem Izvedbenega programa zimske službe 2018/2019 v Občini Gornji Grad 

9. Soglasje k zadolžitvi Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Nazarje  

10. Seznanitev in podpis Kodeksa ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni  

11. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

12. Razno  
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K točki 1) 

Župan Špeh Anton je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 11 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 

 

K točki 2) 

Prisotnim je župan predstavil dnevni red 2. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 2. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

V nadaljevanju je župan predlagal, da se točka 7 dnevnega reda, obravnava po skrajšanem postopku. 

To pomeni, da svet na eni seji opravi obe obravnavi, saj gre samo za uskladitev odloka z zakonodajo 

in se o ničemer ne odloča na novo. Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

 

SKLEP: 

Na podlagi prvega odstavka 75. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

Občinski svet Občine Gornji Grad odloči, da bo na isti seji opravil obe obravnavi predloga 

Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 3)   

Na predloženi zapisnik 1. redne seje svetniki niso imeli pripomb.   

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnik 1. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 4) 

Galin Franc je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na svojem 2. 

sestanku in na 1. dopisni seji izoblikovala predloge sestave stalnih in občasnih delovnih teles 

občinskega sveta, ki jih je v nadaljevanju predstavil. 

Povedal je tudi, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja dne 17.1.2019 prejela 

izjavo ene od predlaganih kandidatk glede umika soglasja za imenovanje v Statutarno pravno 

komisijo. Komisija bo zato znova zasedala in našla nadomestno kandidatko/kandidata za člana 

komisije, o katerem bo občinski svet odločal na svoji naslednji seji. 
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Župan je odprl razpravo v katero se je z vprašanjem na katerega je dobil odgovor takoj, vključil Tevž 

Jože. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Odbora za proračun, prostorsko planiranje 

in gospodarjenje s premoženjem občine za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Peter 

Letonja, Terezija Mavrič, Barbara Osolnik Košar, Jože Tevž in Ivana Zagožen. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 

gospodarske javne službe za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Robert Bevc, Tadej 

Černevšek, Franc Galin, Janez Rihter in Janez Štiglic. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Odbora za negospodarstvo in javne službe 

družbenih dejavnosti za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Ana Kerznar, Matic 

Šinkovec, Peter Štiglic, Bojana Rihter in Bernarda Ugovšek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Nadzornega odbora Občine Gornji Grad za 

mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Danilo Firšt, Klementina Veršnik in Irena Vodušek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 

prometu za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Jelka Grudnik, Peter Neuholt, Urška 

Petek, Marjan Presečnik in Zdenko Purnat. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 

za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Uršula Poplas, Nada Trogar in Anže Zavolovšek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Nadzornega sveta Komunale d. o. o. Gornji 

Grad za naslednje štiriletno mandatno obdobje, v sestavi: Anže Drofelnik, Dominik Pečnik in Boris 

Purnat. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Svet zavoda Osnovne šole Frana Kocbeka 

Gornji Grad za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Tina Gutman, Ana Kerznar in 

Mojca Plešnik. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje članov Krajevnega odbora Bočna na 

območju Krajevne skupnosti Bočna za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Robert Bevc, 

Matic Šinkovec, Jože Tevž, Luka Miklavc in Gregor Kropovšek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje članov Krajevnega odbora Gornji Grad na 

območju Krajevne skupnosti Gornji Grad za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Tadej 

Černevšek, Terezija Mavrič, Tomislav Stanković, Bernarda Ugovšek in Marija Vincek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje članov Krajevnega odbora Nova Štifta na 

območju Krajevne skupnosti Nova Štifta za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Franc 

Galin, Urška Petek, Štefan Šurk, Franc Ugovšek in Žan Zavolovšek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje imenovanje Terezije Mavrič za članico Sveta 

zavoda Zgornjesavinjski zdravsteni dom Nazarje za mandatno obdobje občinskega sveta. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje imenovanje Rihter Jožice za članico Sveta 

lokalnih skupnosti CSD Savinjsko-Šaleška za mandatno obdobje občinskega sveta. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

V nadaljevanju je župan podal na glasovanje še sklep o ustanovitvi Odbora za kmetijstvo, gre nov 

odbor, ki ga občina do sedaj še ni imela. Zakonodaja dopušča, da občinski svet s sklepom ustanovi 

občasna delovna telesa sveta. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje sklep o ustanovitvi Odbora za kmetijstvo Občine Gornji 

Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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Po potrjenem sklepu o ustanovitvi odbora pa je župan podal na glasovanje še sklep o imenovanju 

članov novoustanovljenega odbora. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Odbora za kmetijstvo za mandatno obdobje 

občinskega sveta, v sestavi: Štefka Goltnik, Terezija Mavrič, Matic Šinkovec, Janez Presečnik in 

Franc Ugovšek. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 5) 

Herodež Janez je predstavil poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih odpadkov v Občini 

Gornji Grad za leto 2019. Večjih sprememb glede poslovanja in podražitve storitev v letu 2019 ne 

predvidevajo, kljub temu pa sledijo določene spremembe.  

Na podlagi sprejetega tehničnega pravilnika se spremeni minimalni standard zabojnikov za 

biorazgradljive odpadke, katerih volumen ne sme biti manjši od 80 litrov. Naročilo odvoza kosovnih 

odpadkov bo potekalo od 15.3.2019 do 30.10.2019. Po novem lahko vsako gospodinjstvo koristi 

pravico do enega brezplačnega odvoza do 2m3 kosovnih odpadkov. Naročila za odvoze kosovnih 

odpadkov sprejemajo do 25.10.2019. Nekoliko se v letu 2019 spreminja tudi delovnik zbirnega centra 

Podhom. Akcija zbiranje nevarnih podatkov s premično zbiralnico in akcija opremljanje gospodinjstev 

z vrečami bosta potekali po urniku, gospodinjstva bodo o datumih obveščena v brošuri, z objavo na 

spletni strani PUP in na spletni strani občine, lahko pa se naročijo tudi na SMS obveščanja. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se z vprašanji na katere so dobili odgovore takoj vključili Tevž 

Jože, Galin Franc in Černevšek Tadej. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Poslovni načrt za zbiranje in prevoz komunalnih 

odpadkov v Občini za leto 2019. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 6) 

Ravnateljica Blanka Nerad je povedala, da je občinski svet na svoji zadnji seji v prejšnjem mandatu 

odločal o povišanju cen programov vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna, pri obravnavi sklepa je 

nehote izpadla cena poldnevnega programa. Potrebna je dopolnitev sklepa s ceno poldnevnega 

programa, ker so bile vmes volitve in občinski svet ni zasedal je morala ta zadeva počakati na 2. redno 

sejo. V nadaljevanju je besedo predala računovodkinji šole Pečnik Katici, ki je na kratko razložila 

metodologijo za izračun cene. 

 

Župan je odprl razpravo v katero so se z vprašanji na katere so dobili odgovore takoj vključili Tevž 

Jože, Galin Franc in Mavrič Terezija. 

 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 
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SKLEP:  

Na podlagi 16. člena Statuta Občine Gornji Grad Občinski svet sprejme DOPOLNITEV Sklepa 

o določitvi cen programov predšolske vzgoje v vrtcu Gornji Grad in Bočna, št. 03201-0029/2014-

2018-3, sprejetega na 28. redni seji Občinskega sveta Občine Gornji Grad, dne 27. septembra 

2018. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 7) 

Poličnik Lucija je povedala, da imajo občine z novo zakonodajo možnost sprejetja Odloka o določitvi 

stroškov lokacijske preveritve. Lokacijska preveritev je instrument, s katerim se preveri ustreznost 

individualnih namer za posege v prostor in omogoči manjše odstopanje od prostorskih aktov - že 

sprejetih pravil urejanja prostora. Z zakonom je določeno točno kateri primeri se lahko obravnavajo z 

lokacijsko preveritvijo. Dogovor med občinami SAŠA regije je, da naj bi imeli povsod enake takse za 

lokacijsko preveritev. 

 

V nadaljevanju je nekaj besed dodal še Vučina Marko, predstavnik Urada za okolje in prostor SAŠA 

regije. 

 

Posebne razprave pod to točko ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP:  

Občinski svet sprejme Odlok o določitvi stroškov o lokacijski preveritvi v Občini Gornji Grad v 

I. obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti 

 

SKLEP:  

Občinski svet sprejme Odlok o določitvi stroškov o lokacijski preveritvi v Občini Gornji Grad v 

II. obravnavi. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti 

 

K točki 8) 

Purnat Zdenko je predstavil načrt zimske službe 2018/2019 v Občini Gornji Grad. Povedal je, da je 

bilo zaradi odpovedi izvajalca zimske službe za traso odcep Petki - Žačka lipa – Pustosleme - Budni 

potrebno najti novega izvajalca. Komunala je naprej z dopisom pozvala gospodinjstva na območju 

pluženja, vendar se iz tega območja ni našel kandidat. Javil se je kandidat z Nove Štifte s katerim je 

bila podpisana pogodba za izvajanje pluženja. Posipanje te trase pa prevzame izvajalec zimske službe 

enega od spodnjih odcepov te iste ceste, saj lahko en izvajalec posipanja pokriva več teritorijev. 

Na ostalih odcepih ni sprememb, ceste na katerih se zimska služba ne izvaja, se s prometno 

signalizacijo ustrezno označijo in s tem zavarujejo. Uporaba teh cest je izključno na lastno 

odgovornost. Povedal je tudi, da imajo izvajalci zimske službe nameščene sledilne naprave. 

 

Župan je odprl razpravo h kateri sta se z vprašanji na katera sta dobila odgovore takoj priključila Tevž 

Jože in Ugovšek Bernarda. 
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Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Izvedbeni program vzdrževanja občinskih cest v 

Občini Gornji Grad v letu 2018 v delu, ki se nanaša na tabelo zimske službe 2018/2019. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z  11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

K točki 9)  

Župan je povedal, da so na sestanku Svetu ustanoviteljic zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom 

Nazarje predhodno obravnavali temo glede zadolževanja ZD Nazarje in sprejeli stališče, da je 

potrebno podati soglasje k zadolžitvi. V kolikor občine ne bi podale zelene luči k zadolžitvi bo 

zdravstvena oskrba motena, saj zavod nima sredstev za nakup materiala in plače.  

 

Župan je odprl razpravo h kateri so se z vprašanji na katere so dobili odgovore takoj vključili Tevž 

Jože, Ugovšek Bernarda, Galin Franc in Petek Urška. 

Svetniki so predlagali, da pride direktorica zavoda Es Darja na eno izmed prihodnjih sej občinskega 

sveta predstaviti načrt poslovanja zavoda za leto 2019 s konkretnimi ukrepi za premostitev 

likvidnostih težav. 

Župan je povedal, da se z ostalimi župani prav na to temo dogovarjajo tudi za obisk pri ministru za 

zdravje, saj imajo tudi ostali zdravstveni domovi likvidnostne težave. 

 

Župan je podal na glasovanje sklep 

SKLEP: 

1. Občinski svet Občine Gornji Grad daje soglasje h kratkoročnim likvidnostni zadolžitvi 

Zgornjesavinjskega zdravstvenega doma Nazarje v znesku 65.616 EUR v letu 2019. 
 

2. Zavod bo sredstva porabil za poplačilo neporavnanih zapadlih obveznosti do dobaviteljev. 
 

3. Sklep začne veljati z uveljavitvijo Odloka o prvi spremembi Odloka o proračunu Občine 

Gornji Grad za leto 2019. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 10 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 10 glasovi »za«,  z 0 glasovi »proti« in »1« vzdržan. 

 

K točki 10)  

Stradovnik Katja je povedala, da so občine od leta 2013 dalje po priporočilih Skupnosti občin 

Slovenije začele sprejemati Kodekse ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni. Namen 

kodeksa je določiti standarde obnašanja, ki se pričakujejo od izvoljenih občinskih funkcionarjev in 

seznaniti državljane s standardni obnašanja, ki jih imajo pravico pričakovati od svojih izvoljenih 

predstavnikov. 

 

Razprave pod to točko ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Kodeks ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni za mandatno 

obdobje 2018-2022. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 11 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 11 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
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Po sprejetju sklepa so občinski svetniki podpisali en izvod Kodeksa, ki se bo javno objavil na spletni 

strani občine. 

 

K točki 11)  

Mavrič Terezija je vprašala kakšna je časovnica glede izgradnje ceste Križ-Florjan-Krnica. 

Rihter Jožica je odgovorila, da se končuje priprava dokumenta identifikacije investicijskega programa, 

za projekt »Ureditev lokalne ceste LC 107050 Križ-Florjan-Krnica«, ki bo v obravnavo svetnikom 

podan na naslednji seji občinskega sveta. 

 

Ugovšek Bernarda je predlagala ukinitev modre cone v centru Gornjega Grada (pri trafiki), saj je 

občani naj ne bi upoštevali. Predlagala je tudi poostren nadzor glede parkiranja v okolici posojilnice in 

Pizzerije 902, dogaja se namreč, da se avtomobili puščajo na obeh straneh cestišča, kar še dodatno 

ovira že tako ozko prometno grlo v tistem delu. 

Rihter Jožica je povedala, da je bila modra cona narejena v sklopu projekta Ureditev trškega jedra na 

pobudo krajanov z razlogom, da bi se tam parkiralo za časovno obdobje 2 uri.  

Purnat Zdenko je pripomnil, da je v izogib različnim banalnim primerom iz preteklosti dobro, da se 

modra cona v trgu ohrani. Glede parkiranja v okolici posojilnice pa je težava resna, tudi sam je dal v 

preteklosti že pobudo na direkcijo vendar zaenkrat niso imeli posluha. Je pa v planu, da se za 

posojilnico naredijo parkirišča, vendar do časovni okvir ureditve parkirišč še ni določen. 

 

Tevž Jože je vprašal, če je v pripravi rebalans proračuna za leto 2019.  

Župan je odgovoril, da je rebalans v pripravi in da bo podan v obravnavo na naslednjo sejo občinskega 

sveta, ki bo 31. januarja 2019. 

 

Robert Bevc je izpostavil težave, ki jih imajo prebivalci Bočne glede psov, ki se prosto sprehajajo po 

kraju brez povodca in lastnikov.  

Rihter Jožica je povedala, da je bila občina že pred časom obveščena o teh težavah. Z dopisi je pozvala 

takratne lastnike za katere se je vedelo, da imajo svoje pse brez nadzora, da naj jih imajo na povodcih.  

Tokrat bo potrebno znova evidentirati vse pse z lastniki, nato pa bo urgenco prevzela policija, ki se bo 

z lastniki pogovorila, jih opozorila in skladno z zakonom ustrezno ukrepala. 

 

Kerznar Ano je zanimalo kako to, da je cel ceste na Prekštan kategoriziran kot gozdna cesta in ali je 

morebitni interes občine po asfaltiranju tega cestnega odseka. 

Rihter Jožica je odgovorila, da je veliko cest, ki bi jih bilo potrebno asfaltirati. Glede kategorizacije pa 

je tako, da občina ne more kategorizirati ceste, ki ni v njeni lasti. Običajna praksa je, da se po 

rekonstrukciji ceste, lastništvo ceste prenese na lokalno skupnost, nato pa se lahko prične s postopkom 

kategorizacije. 

 

Černevšek Tadej je vprašal kako je z obvoznico, v kateri fazi je projekt. 

Rihter Jožica je odgovorila, da se stvari vezane na obvoznico neprestano izvajajo. V mesecu decembru 

je GURS izdal pravnomočne odločbe za vse lastnike, ki so podpisali soglasja glede odmere in 

parcelacije. Občina ima tudi seznam tistih, ki soglasja niso dali. Direkcija pripravlja pogodbe in 

ocenitve zemljišč, ki jih bo potrebno odkupiti od fizičnih oseb za potrebe izgradnje obvoznice, ko 

bodo pogodbe pripravljene sledijo pogovori s fizičnimi osebami. Vse parcele se bodo odkupile in 

prenesle direktno na direkcijo, saj mora biti direkcija lastnica zemljišča v celoti, da lahko vloži vlogo 

za izdajo gradbenega dovoljenja. 31. januarja 2019 je predviden sestanek z direkcijo. 

 

Franci Ugovšek je vprašal ali se sanacija plazov v Novi Štifti že končana. 
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Rihter Jožica je povedala, da projekta še nista zaključena, spomladi bo potekalo asfaltiranje ceste in 

zatravitev kmetijskih površin ter še nekatera manjša zaključna dela. 

  

Petek Urška je vprašala kako je s trgovino v Novi Štifti. 

Župan je odgovoril, da je v rebalansu predviden nakup kombija in se bo trenutno problematiko glede 

trgovin v Novi Štifti in Bočni reševalo na ta način, da bo občanom omogočeno, da pokličejo voznika 

kombija in se dogovorijo za prevoz do trgovin. 

 

Galin Franc je vprašal kakšni so načrti glede pospešitve turizma v Občini Gornji Grad. Predlagal pa je 

tudi, da bi bilo smiselno v centru Gornjega Grada postaviti še več modrih con, pri Pizzeriji 902 pa bi 

območje, ki je prepovedano za parkiranje še dodatno ustrezno označil z rumenimi križnimi črtami na 

cestišču, da se tam res ne bi parkiralo. 

Župan je povedal, da se na področju turizma odvijajo zadeve, ki pa jih bo potrebno reševati 

sistematično. Poudaril je, da trenutno občina žal nima osebe, ki bi delala samo na turizmu, kar pa je v 

planu v bodoče. Trenutno se na ravni občinske uprave in društev posamezniki aktivno povezujejo z 

Razvojno agencijo SAŠA ORA iz Nazarij in LAS Zgornje Savinjsko in Šaleške doline na tem mestu je 

prosil Stradovnik Katjo, da predstavi izroček delavnice glede razvoja turizma, ki je potekala v 

Nazarjih. 

Stradovnik Katja je predstavila aktivnosti, ki so bile izvedene na delavnici in povedala, da na področju 

turizma zadeve v občine ne stagnirajo le napredek je počasi merljiv, pot do uspeha pa dolga in ne 

enostavna.  Poudarila je, da imamo v Gornjem Gradu določene stvari izjemno dobro postavljene, 

potrebujemo samo nekoliko povezljivosti in sodelovanja. Število turistov v Gornjem Gradu je v 

porastu, kar je razvidno iz pobrane turistične takse  in beleženja gostov, ki obiščejo TIC. 

 

Tevž Jože je vprašal, če je predvidena obnova ceste Otok-Podhom. 

Purnat Zdenko je odgovoril, da sanacija zaenkrat sicer ni predvidena je pa nujna, saj je cesta v slabem 

stanju in jo vsaka zima še nekoliko poslabša. 

 

K točki 12)  

Pod točko razno ni bilo vprašanj. 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob  20:51 uri. 

 

Zapisala:        Župan: 

STRADOVNIK Katja , l. r.              ŠPEH Anton, l. r. 


